

GRFL



■ GRFL1000

Bone and Meat Separator

食品用骨肉分离机

- 采用SUS304不锈钢材质。
- 本机机械分离过程包括肉骨分离；鱼骨分离；去果肉及蔬菜分离。
- 本机是根据国外先进技术原理制造，预碎过程也由此机完成。
- 转速低、升温小、维护成本低。
- 各机器部件可轻易卸下及安装，进行清理平稳去骨原理为低压分离。
- 可进行二次去骨去骨残渣可由机械分离再次加工成产品。



■ GRFL450

Adopted SUS304 Stainless Steel

The mechanical separation process consists

in separation of meat from bones and fish bones pulp from fruits and vegetables.

Prebreaking incorporated in the separator.

Low rotation speed. Less increase a temperature.

Low maintenance cost.

Parts to be cleaned are easy to take apart and to reassemble.

The principle of smooth deboning consists in a low pressure separation which permits recovering a meat classified as meat.

Deboning residues can be reprocessed in a mechanical separation for production.

DJ150/350

Pulping Machine

打浆机



- 采用符合国际食品卫生标准的SUS304不锈钢制造。
- 变频控制，高速旋转，速度可调。
- 开机3-5分钟即可完成打肉、配料、搅拌成浆。
- 制冷打浆机为夹层制冷，滚桶外壁装有导流槽，留有外接冷媒（盐水）的接口，用于提高产品的制冷效果。
- 生产过程中改善了肉质脂肪纤维，生产出来的丸子光滑细腻、低脂、口感爽脆、弹性好、久煮不散，是肉丸制作的专用设备。

High speed pulping machine.

Accord with HACCP standard, SUS 304 stainless steel.

Frequency control, high speed rotation, speed can be adjustable .

Within 3-5 minutes can finish the processing for meat beating, additives feeding, mixing.

Improve the fat fiber of meat on the processing external surface of the meat ball is smooth and low fat value good taste, long cooking, more flexible.



■ DJZL350 制冷打浆机
Refridgeration Pulping Machine

型号 Type	外形尺寸(mm) External Dimension	电压 Voltage	总功率(kw) Power	输出转速(r/min) Speed	生产能力(kg/h) Capacity	重量(kg) Weight
GRFL1000	2664×1135×2000	3相380V 50HZ	37	104	800-1200	1500
GRFL450	1437×555×1250	3相380V 50HZ	5.5	102	300-450	500

型号 Type	外形尺寸(mm) External Dimension	电压 Voltage	总功率(kw) Power	实际转速(r/min) Speed	料斗容积(L) Volume	生产能力(kg/h) Capacity	升至高度(mm) Rising Height	重量(kg) Weight
DJ150	1800×900×2000	3相380V 50HZ	20	260	150	450	2900	950
DJ350	2110×1100×2008	3相380V 50HZ	23.5	200	350	1000	2900	1350
DJZL350(制冷) Refridgeration	2050×1050×2000	3相380V 50HZ	23.5	260	350	1000	2900	1450